



3 Nephi 8–11

SEPTYEMBRE 14–20

Sa unsang paagi nga kita makadungog sa tingog sa Dios?



Sa wala pa ang pagpangalagad sa Manluluwas taliwala sa mga Nephite human sa Iyang Pagkabanhaw, ang mga Nephite nakadungog sa tingog sa Langitnong Amahan mipaila ni Jesukristo isip “akong Hinigugma nga Anak, kin-sa ako nahimuot” (3 Nephi 11:7). Ang kasinatian sa mga Nephite makatudlo kanato og daghan mahitungod kon unsaon nato sa pagkadungog sa tingog sa Dios pinaagi sa Espiritu Santo sa atong kinabuhi.

PANAGHISGUTAN

Pinaagi sa paghatag og maayong pagtagad ug pagtinguha aron makasabut, ang mga Nephite sa katapusan nakadungog sa Langitnong Amahan nga nagpaila sa Iyang Anak ngadto kanila.

Sa unsang paagi nga mas matutukan nimo ang pagtinguha og espirituhanon nga giya sa imong kinabuhi?

Adto sa Templo

Ang mga Nephite nagpundok libut sa templo sa yuta sa Bountiful (tan-awa sa 3 Nephi 11:1). Ang pagka-anaa nianang sagrado nga dapit makahatag kanila og oportunidad nga makadungog sa tingog sa Dios. Sa unsang paagi nga kita makaandam sa pagtambong sa templo ug makadungog sa tingog sa Dios pinaagi sa Espiritu?



Mobati sa Gahum

Sa sinugdanan, ang mga Nephite nakadungog og “gamay nga tingog” apan “wala makasabut sa tingog” (3 Nephi 11:3). Kini nga tingog “midulot kanila nga nadungog ngadto sa kinahiladman” (3 Nephi 11:3). Unsaon nato nga mobati sa gahum sa “malinawon nga diyutayng tingod” sa Espiritu? (tan-awa sa 1 Mga Hari 19:11–12).



Ablihi ang Imong mga Dalunggan

Human ang mga Nephite nakadungog sa tingog sa ikatulo nga higayon, sila “[na]minaw aron madungog kini” (3 Nephi 11:5). Sila nagpaubos sa ilang kaugalingon ug andam nga maminaw. Sa unsang paagi kita magmapainubsanon sa atong mga kaugalingon sa pagpaminaw sa tingog sa Dios pinaagi sa Espiritu?



Dangup ngadto sa Tinubdan

Sa dihang nami-naw ang mga Nephite, sila “[mi] hangad sa langit, diin nagagikan ang tingog” ug “nakasabut sa tingog diin ilang nadungog” ug “nakasabut sa tingog diin ilang nadungog” (3 Nephi 11:5–6).

